



Yang Tang

Shenzhen

PRACTICE AREAS

- Private equity and venture capital
- Mergers and acquisitions
- Investment fund formation and operation
- Corporate restructuring
- Capital markets
- Banking and finance
- General corporate

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Mr. Tang began his legal career in 2014 and was qualified as a solicitor in Hong Kong, he then practiced law with two leading domestic law firms in Hong Kong for nearly seven years. Mr. Tang joined Han Kun in April 2021, where he focuses his practice on private equity and financing, fund formation, and cross-border mergers, acquisitions and restructurings. Mr. Tang is familiar with the legal and market practices in both mainland China and Hong Kong and is capable of advising his clients on a wide range of legal and regulatory issues. He has rendered services to enterprises in a variety of industries such as finance and asset management, energy, real estate, retail, logistics, and technology.

EDUCATION

Mr. Tang graduated from City University of Hong Kong with a Bachelor of Laws (with Honors) (LL.B.) degree in 2013, and obtained a Postgraduate Certificate in Laws (P.C.LL.) from City University of Hong Kong in 2014.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar
Solicitor of the High Court of Hong Kong

WORKING LANGUAGES

Chinese, English, Cantonese



汤阳

深圳

业务领域

- 私募股权和风险投资
- 兼并和收购
- 投资基金设立和运营
- 企业重组改制
- 资本市场
- 银行和金融
- 一般公司事务

工作经历

汤阳律师从 2014 年起在香港从事法律工作并获得香港律师执业资格，之后在香港本地两家知名律师行工作近 7 年。汤律师在 2021 年 4 月加入汉坤律师事务所。汤律师在私募股权投资、基金设立、跨境兼并收购及公司重组等方面积累了丰富的实务经验。汤律师同时熟悉中国内地和香港两地的法律法规和市场惯例，并且能为客户提供广泛的法律及监管意见。他所服务的企业涉及金融资管、能源、地产、零售、物流、科技等多个领域。

教育背景

汤阳律师于 2013 年获得香港城市大学法学学士学位，于 2014 年获得香港城市大学法学专业资格证书。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格
香港律师执业资格

工作语言

中文、英文、粤语